

August 26, 2021

Haines Family,

We are all SO excited to see everyone on Monday, August 30th at 7:45 AM.

This years theme is #GoForTheGold!

Please make sure that your child gets a good night's rest and is ready for the first day of school as a Wildcat Olympian.

All students will either line up in the playground, or by their classroom doors. (PK and K will line up outside their doors)

ENTRANCE

1st-4th grade students will enter through Door #1

PK students will enter through Door #4

5th-8th grade students will enter through Door #5

K students will enter through Door #6

DISMISSAL

PK and K will dismiss outside their doors

Students will be dismissed either through the center, west, or east doors, based on their room number.

MEALS

Breakfast and lunch will be served daily at Haines.

Parents, it is important that you complete ALL forms in a timely manner. A booklet will be sent home to ALL CPS students during the first couple of days of school.

This year's activity fee is \$70.00. Please make sure it is paid in CASH only.

Teachers will issue receipts for the activity fee.

We will have our First Ever First Friday event on September 3rd for our students. We will have Popsicles With The Principal, Chalk the Walk, and a few other entertainment for the students as we celebrate the first week of school. All donations are welcomed (Popsicles, chalk, etc).

I look forward to working with you this year.

In partnership,

Principal Moy Davis

各位興氏學生家庭：

我們非常興奮，將在 8 月 30 日（星期一）早上 7:45
與大家見面！今學年的主題是#GoForTheGold！爭取金牌！

請確保您的孩子睡眠充足，並為作為「興氏野貓-奧運選手」的第一天上學做好準備。

開課日早上，除了學前班（Pre-K）和幼稚園(K)在教室門口外排隊，其他所有學生要在操場上排隊。

早上進入學校程序

- *1-4 年級學生，將通過 1 號門進入
- *學前班（Pre-K）學生，將通過 #4 門進入
- *5-8 年級學生將通過 5 號門進入
- *幼稚園(K)學生，將通過 6 號門進入

放學離開校舍程序

- *學前班（Pre-K）和幼稚園（K）學生，會在班房門外離開校舍
- *其他班級學生，將根據他們的房間編號，通過正門、停車場門口或操場門口，放學離開校舍

「興氏學校」每天會為學生供應早餐和午餐。

家長們，在開學的頭幾天，所有芝加哥公立學校學生，都會收到一本小冊子，填寫小冊子內所有表格是首要事項，務必盡早填妥表格交回給學校。

今年的學生的活動費用為 \$70.00

美元，請僅以現金支付，交給班主任；班主任收款後會發出活動費用收據。

我們將於 9 月 3

日，為學生們舉辦有史以來第一個星期五的活動，來慶祝學生回校的第一周時，學校將為學生提供冰棒（雪條）、粉筆塗鴉、步行和其他娛樂活動。學校歡迎家長捐贈冰棒（雪條、粉筆等等用品）。

我期待著今年與您合作。

您的夥伴，

梅綺雯校長敬啓